

Title (en)

Amusement-with-prizes gaming machine with profit output.

Title (de)

Glücksspielgerät mit Gewinnausgabe.

Title (fr)

Machine à sous avec distribution de gain.

Publication

EP 0393376 A1 19901024 (DE)

Application

EP 90105495 A 19900323

Priority

DE 3912641 A 19890418

Abstract (en)

In a gaming machine with win output, one of a plurality of visible symbol representations can be triggered according to a random function by means of a game-initiating unit (5) actuatable as a function of the insertion of money or the like. Predetermined symbol representations, namely the win-symbol representations, are each assigned a predetermined win. When a win-symbol representation detector (11) detects a win-symbol representation, a digital win representation assigned to it by a win allocator (15) and, as a function of this, the output of the win assigned to it can be triggered in a win output unit (19). To persuade a player to play more often, the gaming machine contains a device (17, 20-39) which selectively blocks the win output and which increases the win possibility with an increasing number of wins stored intermediately during a blockage of the win output. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Glücksspielgerät mit Gewinnausgabe ist durch eine in Abhängigkeit von der Eingabe von Bargeld oder dergleichen betätigbare Spielauslöseeinheit (5) eine von mehreren sichtbaren Symboldarstellungen nach einer Zufallsfunktion auslösbar. Vorbestimmten Symboldarstellungen, den Gewinnsymboldarstellungen, ist jeweils ein vorbestimmter Gewinn zugeordnet. Wenn ein Gewinnsymboldarstellungsdetektor (11) eine Gewinnsymboldarstellung feststellt, ist eine ihr durch einen Gewinnzuordner (15) zugeordnete digitale Gewinndarstellung und in Abhängigkeit von dieser die Ausgabe des ihr zugeordneten Gewinns in einer Gewinnausgabeeinheit (19) auslösbar. Um einen Spieler zu häufigerem Spielen zu verleiten, enthält das Glücksspielgerät eine die Gewinnausgabe wählbar sperrende und die Gewinnmöglichkeit mit zunehmender Anzahl von während einer Sperrung der Gewinnausgabe zwischengespeicherten Gewinnen steigernde Einrichtung (17, 20-39).

IPC 1-7

G07F 17/34

IPC 8 full level

G07F 17/32 (2006.01); **G07F 17/34** (2006.01)

CPC (source: EP)

G07F 17/3244 (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] DE 3139585 A1 19830421 - GAUSELMANN PAUL
- [A] DE 3439636 A1 19860430 - GAUSELMANN PAUL
- [A] DE 3439635 A1 19860430 - GAUSELMANN PAUL
- [A] DE 3035947 A1 19820506 - GAUSELMANN PAUL

Cited by

EP0497562A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0393376 A1 19901024; **EP 0393376 B1 19930324**; AT E87384 T1 19930415; DE 3912641 A1 19901025; DE 3912641 C2 19920326; DE 59001063 D1 19930429

DOCDB simple family (application)

EP 90105495 A 19900323; AT 90105495 T 19900323; DE 3912641 A 19890418; DE 59001063 T 19900323